
V Á C L A V O V I  K O P E C K É M U

Bratislava dňa 10. apríla 1947

Milý Vašku!

Ako sa dozvedám, po tieto dni má ísť na filmový 
festival do Londýna väčšia delegácia z Českosloven
ska, ktorú vedú podpredseda vlády Fierlinger, Ty 
a povereník dr. Belluš. Údajne v 40-člennej delegá
cii má byť 10 slovenských ľudí, zväčša administra
tívnych a technických pracovníkov vo filmovej vý
robe, a len dvaja výkonní herci (Bielik a Pántik). 
Bez toho, žeby som chcel čokoľvek meniť na Tvojich 
rozhodnutiach, resp. na rozhodnutiach medzi Tebou 
a dr. Bellušom, čisté súkromne by som Ti chcel na
vrhnúť, aby si prípadne rozšíril slovenskú kvótu 
v delegácii o niekoľko miest, ktoré by sa mali rezer
vovať pre umeleckých pracovníkov, ak by si akcep
toval návrh zostavený povereníkom Bellušom. Odpo
rúčam Ti vrele, aby popri Bielikovi a Pántikovi 
z výkonných umelcov boli ešte v delegácii Andrej 
Bagar, riaditeľ Slovenského národného divadla, Jo
zef Budský, šéf činohry SND a Viliam Záhorský, 
člen činohry SND.

Ak by si mohol uvoľniť miesto len pre dvoch vý
konných umelcov, navrhujem Ti vynechať Andreja 
Bagara, ktorý i tak sa chystá v lete niekde do cu
dziny a nepovažoval by za diskrimináciu, keby do 
zostavy pre Londýn nebol zaradený. Rád by som 
videl menovaných pánov v delegácii pre Londýn už 
aj preto, aby sa pozreli na tamojšie divadelníctvo a 
som presvedčený, že svoje skúsenosti z Londýna do
ma dobre zhodnotia.

V delegácii navrhnutej dr. Bellušom sú i traja no
vinári, t. j. zástupca ZAS-u, Času a Pravdy. Prosil 
by som Ta, keby si svojím vplyvom mohol presadiť 
ešte i redaktora Národnej obrody do delegácie, hlav
ne preto, lebo Národná obroda má dosť slušnú fil
movú rubriku a do delegácie Bellušom navrhnutej
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